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YǀǊƎȅǼǊǼǎƝǘŞǎ ς ǘǀǊŜǘƭŜƴ ƭŜƴŘǸƭŜǘǘŜƭ 
ŘǊΦ wƛƎƽ aƛƘłƭȅ 
ƴȅΦ ƳŞǊƴǀƪ 

 
 
 
A magyar abszurd 
Nem csak az M0 ƪǀǊƎȅǼǊǼǾŜƭ ǾŀƎȅ ŀȊ aф-aпт ƪǀǊƎȅǼǊǼǾŜƭ ƪƝƴƭƽŘƛƪ ŀȊ ƻǊǎȊłƎΣ ƘŀƴŜƳ ŜȊŜǊǊŜl 
ƪŞǎȊǸƭ ŀȊ aпт ǘŜǊǾŜȊŜǘǘ ƳŜƎŞǇƝǘŞǎŞǾŜƭ az ŀƭŦǀƭŘƛ ƎȅƻǊǎŦƻǊƎŀƭƳƛ ƪǀǊƎȅǼǊǼ. Igaz kimondatlanul. 
Cǎŀƪ ŜȊǘ ƴŜƳ ƭŜƘŜǘ ǘǳŘƴƛΣ ƘƻƎȅ ƳƛŞǊǘΚ 9Ȋ ŀ ǘƻǊȊƽ, ŀ ƳŀǎȊŀǘƻƭłǎΣ ŀ ƪǀǾŜǘƪŜȊŜǘƭŜƴǎŞƎΣ ŀ 
ǊǀƎǘǀƴȊŞǎΣ ŀ ǘƻƘƻƴȅŀ ƎƻƴŘƻƭƪƻŘłǎ ŜƳƭŞƪƳǼǾŜ ƭŜǎȊΦ !Ȋǘ ƘƛǎȊŜƳΣ ƘƻƎȅ ŜƪƪƻǊŀ ōŀŘŀǊǎłƎ 
ŜƎŞǎȊ 9ǳǊƽǇłōŀƴ ƴƛƴŎǎΗ ¢ŜǎǎŞƪ ŜȊǘ ŜƎȅ ƛŘŜƛƎ ƴŞȊŜƎŜǘƴƛΗ Ez a magyar abszurd! 

 
 
! ƪŜȊŘǃ ōǼƴ 

   ,2003. 
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bȅƛƭǾłƴǾŀƭƽ Ǿƻƭǘ młr jƽ ƛŘǃōŜƴ ŀȊΣ ƘƻƎȅ aŀƎȅŀǊƻǊǎȊłƎƻƴ ŀ ƭŜƎƴŀƎȅƻōō ŦƻǊƎŀƭƳǵ ƛǊłƴȅƻƪ ŀȊ 
łǘƭƽǎ ƛǊłƴȅǵ ƴŜƳȊŜǘƪǀȊƛ ǘǊŀƴȊƛǘok lesznekΦ 9Ȋ ŀ ƪŜǘǘǃ, ŀ ǇƛǊƻǎ Şǎ ŀ ȊǀƭŘ ǾƻƴŀƭΦ 9Ȋǘ ŀȊ ƛŘǃ ƛǎ 
ƛƎŀȊƻƭǘŀΦ ! ǎǵƭȅƻǎ ŜƭŜƳƛ Ƙƛōŀ ŀȊ ŀ ŘǀƴǘŞǎ ǾƻƭǘΣ ŀƳŜƭȅ ŀƭŀǇƧłƴ ŜȊŜƪŜǘ łǘǾŜȊŜǘǘŞƪ ŀȊ aл 
ǾƻƴŀƭłƴΦ ±ŀƭƽƧłōŀƴ ŀ Ƨƽ ǾłƭŀǎȊ ŀ αōƻǊƝǘŞƪ ƘłǘǳƭƧŀέ ƛŘŜƻƭƽƎƛŀ ƭŜǘǘ Ǿƻƭƴŀ. Bizony ŞpƝtettek sok 
pŞnzŞrt Şrtelmetlen autƽpłlyłkat Budapest kǀrǸl: 

 
https://www.slideserve.com/palila/fleischer-tam-s-mta-vil-ggazdas-gi-kutat-int-zet-vki-hu-tfleisch-
tfleisch-vki-hu 

¶ Ŝƭǎǃ ŜƭŜƳ ŀ kelet-ƴȅǳƎŀǘ ƛǊłƴȅǵ ǘŜƴƎŜƭȅΣ ƳŜƭȅ ŀ YŜŎǎƪŜƳŞǘ-ŘǳƴŀǵƧǾłǊƻǎƛ 
pontokra illeszkedett volna, 

¶ ƳłǎƻŘƛƪ ŜƭŜƳΥ ŀȊ ŞǎȊŀƪƴȅǳƎŀǘƛ łǘƭƽΣ 

¶ ŀ ƘŀǊƳŀŘƛƪ ŜƭŜƳ ŀ ŘŞƭƴȅǳƎŀǘƛ łǘƭƽΣ 

¶ ŀ ƴŜƎȅŜŘƛƪ ŜƭŜƳ ŀ ŘŞƭƪŜƭŜǘƛ łǘƭƽΣ 

¶ ŀȊ ǀǘǀŘƛƪ ŜƭŜƳ ŀȊ ŞǎȊŀƪƪŜƭŜǘƛ łǘƭƽΦ 
9Ȋǘ Řƻōǘǳƪ ŜƭΣ ŘŜ ǾŀƭƽǎȊƝƴǼŜƴ Ŝƭǃōō-ǳǘƽōō ǊłƪŞƴȅǎȊŜǊǸƭǸƴƪ ŀ ƪƛŀƭŀƪƝǘłǎłǊŀΣ ŀƪłǊ ǘŜǘǎȊƛƪΣ 
ŀƪłǊ ƴŜƳΦ 
.łǊ ǘŀƎŀŘǘłƪΣ ŀȊ Ŝƭǃōōƛ ǎǘǊǳƪǘǵǊŀ ǎƻƪ ŜƭŜƳŜ ƳłǊ most ƪŞǎȊŜƴ ǾŀƴΦ Hiszen a ŘŞƭƴȅǳƎŀǘƛ łǘƭƽ ŀȊ 
aтΣ ŀȊ ŞǎȊŀƪƴȅǳƎŀǘƛ łǘƭƽ ŜƎȅ ǊŞǎȊŜ ŀȊ aмΣ ŀ ŘŞƭƪŜƭŜǘƛ łǘƭƽ ŀȊ aр. LŜƎǊƻǎǎȊŀōō ƘŜƭȅȊŜǘǼ ŀȊ 
ŞǎȊŀƪƪŜƭǘƛ łǘƭƽ van. 
aƛƴŘŜƴƴŞƭ Ŧƻƴǘƻǎŀōō ŀȊ ŀƭłōōƛΣ Ƴŀ ƳŞƎ ƘƛłƴȅȊƽ όŦŜƪŜǘŜ ǎȊƝƴǼύ ǵǘǎȊŀƪŀǎȊƻƪ ƳƛƴŘŜƴ Ŝƭǃǘǘƛ 
ƳŜƎŞǇƝǘŞǎŜ, hiszen az ƘłƭƽȊŀǘ ǾŀƭƽŘƛ ƪǀȊŜǇŜ ƝƎȅ Ǿłƭƛƪ ŀ ƭŜƘŜǘǃ ƭŜƎǘŜƭƧŜǎŜōōŞΗ 

 

https://www.slideserve.com/palila/fleischer-tam-s-mta-vil-ggazdas-gi-kutat-int-zet-vki-hu-tfleisch-tfleisch-vki-hu
https://www.slideserve.com/palila/fleischer-tam-s-mta-vil-ggazdas-gi-kutat-int-zet-vki-hu-tfleisch-tfleisch-vki-hu
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! ǘŜƭƧŜǎ ŘŞƭƪŜƭŜǘƛ łǘƭƽ όaтύ ǳǘłƴ ǘŜƭƧŜǎǎŞ Ǿłƭƛƪ ŀȊ ŞǎȊŀƪƴȅǳƎŀǘƛ ƛǎ όaм-13-умύΣ ŀ ƪǀȊŞǇǎǃ 
ǾƝȊǎȊƛƴǘŜǎ ŘŀǊŀō ƛǎ 5ǳƴŀǵƧǾłǊƻǎ Şǎ YŜŎǎƪŜƳŞǘ ƪǀȊǀǘǘΣ Şǎ ƳłǊ ƝƎȅ ƛǎ ǾŞƎƭŜƎŜǎ ŘŞƭƪŜƭŜǘƛ łǘƭƽ ƛǎ 
όaрύΦ ałǊ Ŏǎŀƪ ŀȊ ŞǎȊŀƪƪŜƭǘƛ łǘƭƽǘ ƪŜƭƭ ƳŀƧŘ ŜȊŜƪ ǳǘłƴ ƳŜƎƻƭŘŀƴƛΦ !Ȋ Ŝƭǃōōƛ łōǊŀ ǎȊŜǊƛƴǘƛ 
ŞǇƝǘŞǎǎŜƭ ŀ ǊŜƴŘǎȊŜǊ р ŜƭŜƳŞōǃƭ п ƪŞǎǎȊŞ ƭŜǎȊΦ 
 
! ǘŞǾŜŘŞǎ ōŜƛǎƳŜǊŞǎŜ ǳǘłƴ ƴƛƴŎǎ Ŧƻƴǘƻǎŀōō ŀ minŞl Ŝƭǃōōƛ ƪƛŞǇƝǘŞǎƴŞƭΗ 
https://magyarnemzet.hu/gazdasag/epulhet-kecskemetig-az-m8-as-7069115/ 
https://www.feol.hu/kozelet/helyi-kozelet/negysavos-81-es-fout-m8-as-autopalya-3050753/ 

 
Sajnos az elǃbbi łbra szerinti łtkǀtŞs nem jelent megoldłst az M1-M3 kǀzvetlen 
kapcsolatłra, mŞg akkor sem młr kŞszen lenne a αborƝtŞkέ łbra Şszakkelti łtlƽs łga sem! 
Ez tǵl nagy kerǸlǃ lenne a mai M0-hoz kŞpest, tehłt valƽszƝnǼen a kamionok az M0-on 
maradnłnak.  
Tehłt mindentǃl fǸggetlenǸl nagy feladat az M1 Şs az M3 kǀzǀtti rǀvid, Şs az M0-on kƝvǸli, 
kapcsolat megkeresŞse! 
 
 
EƳƭŞƪŜȊǘŜǘǃƪŞƴǘΥ 

a) ŜƎȅ ƪǀǾŜǘƪŜȊƳŞƴȅłōǊŀΣ ŀ ŦƻǊƎŀƭƻƳłǊŀƳƭłǎƛΥ 

 
https://g7.hu/kozelet/20180814/evi-54-milliardot-keres-az-allam-az-m1-es-autopalyan-
megis-majd-szetesik/ 

A piros a kǸlfǀldi, a kŞk a hazai hasznłlƽ. ¦Ǝȅŀƴ ƳƛŞǊǘ lenne ŞǊŘŜƪŜ ŀ ǇƛǊƻǎǎŀƭ ƧŜƭǀƭǘ 
ƘŀǘŀƭƳŀǎ ƪǸƭŦǀƭŘƛ ŦƻǊƎŀƭƻƳƴŀƪ ƳƛƴŘŜƴ łǊƻƴ ōŜƳŜƴƴƛ .ǳŘŀǇŜǎǘǊŜΣ ŀȊ aл-ra? Ugyan 
ƳƛŞǊǘ ƭŜƴƴŜ ŞǊŘŜƪŜ ugyanez a budapestieknek? 

 
b) Az M0-Ǌŀ ǾŜȊŜǘŞǎ ƪƛŀƎȅŀƭƽƛ ƘŀǘŀƭƳŀǎ ōǼƴǘ ƪǀǾŜǘǘŜƪ ŜƭΣ ƳŜƭȅ Ƴŀ ƳłǊ ǘŜƭƧŜǎŜƴ 
ƴȅƛƭǾłƴǾŀƭƽΗ bŜƳ ƭŜƘŜǘ ƛǘǘ ŘǊΦ ±łǎłǊƘŜƭȅƛ .ƻƭŘƛȊǎłǊ мфпм-Ŝǎ ŜƭƪŞǇȊŜƭŞǎŞǊŜ ƳǳǘƻƎŀǘƴƛΣ 
ƘƛǎȊŜƴ ƻƴƴŀƴǘƽƭ ŀ ƘŀȊŀƛ ŀƭŀǇƘłƭƽȊŀǘ ƪƛŞǇƝǘŞǎŞƛƎ ǎȊłȊǎȊƻǊ ŜƭƭŜƴƪŜȊǃƧŞǊŜ ŦƻǊŘǳƭǘ ŀ ǾƛƭłƎΣ 
ƳƛƴŘŀƴƴȅƛǎȊƻǊ łǘǊŜƴŘŜȊǾŜ ŀ ŦƻǊƎŀƭƳƛ Ŧǃ ŎǎŀǇłǎƛǊłƴȅƻƪŀǘ, arłnyokat.  

https://magyarnemzet.hu/gazdasag/epulhet-kecskemetig-az-m8-as-7069115/
https://www.feol.hu/kozelet/helyi-kozelet/negysavos-81-es-fout-m8-as-autopalya-3050753/
https://g7.hu/kozelet/20180814/evi-54-milliardot-keres-az-allam-az-m1-es-autopalyan-megis-majd-szetesik/
https://g7.hu/kozelet/20180814/evi-54-milliardot-keres-az-allam-az-m1-es-autopalyan-megis-majd-szetesik/
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! Ƴŀƛ ǊŜǘǘŜƴŜǘŜǎ ƪŀƳƛƻƴŎǎƻǊŘŀ ŜƭƪŞǇȊŜƭƘŜǘŜǘƭŜƴ ǾƻƭǘΦ  
9ƭƪŞǇȊŜƭƘŜǘŜǘƭŜƴ Ǿƻƭǘ ŀƪƪƻǊ ŀ ǾƛƭłƎ ǇƻƭƛǘƛƪŀƛΣ ƎŀȊŘŀǎłƎƛ łǘǊŜƴŘŜȊǃŘŞǎŜΣ ƳŜƭȅŜǘ ŀȊ 
ŀǳǘƽǇłƭȅŀ-ƘłƭƽȊŀǘƴŀƪ ƪǀǾŜǘƴƛŜ ƪŜƭƭŜƴŜΦ 9ȊŜƪ ƳƛƴŘΣ ƳƛƴŘ ǵƧŀōō ŦǃƛǊłƴȅƻƪŀǘ 
ƘŀǘłǊƻȊƴŀƪ ƳŜƎΦ NƎȅ ƭŜǘǘŜƪ ƳłǊŀ Ŧƻƴǘƻǎŀƪ ŀȊ ŞǎȊŀƪ-ŘŞƭƛ ƛǊłƴȅǵ ǳǘŀƪ ƛǎΦ 
A hiba az alapǀtlet ƳŜŎƘŀƴƛƪǳǎ ƭŜƪǀǾŜǘŞǎe Ǿƻƭǘ Şǎ ŀȊ ŀƪǘǳłƭƛǎ ǾŀƭƽǎłƎ ŦƛƎȅŜƭƳŜƴ ƪƝǾǸƭ 
ƘŀƎȅłǎŀΦ ałǊ ŜŘŘƛƎ ƛǎ ǎƻƪ ǎȊŜƴǾŜŘŞǎǘ Şǎ ƪłǊǘ ƻƪƻȊƻǘǘΣ ǾŀƭŀƳƛƴǘ ƴŀƎȅƻƴ ǎƻƪōŀ ŦƻƎ 
ƪŜǊǸƭƴƛ ŀ ǘŞǾŜǎ ŘǀƴǘŞǎ Ƙŀǘłǎŀƛƴŀƪ ŜƴȅƘƝǘŞǎŜΦ 

 
c) Lǘǘ ŀȊ ŀƭƪŀƭƻƳ ŀȊ ŜƭƘƛōłȊƻǘǘ aс ŜƎȅƛƪ ƪǀǾŜǘƪŜȊƳŞƴȅŞƴŜƪ ƛƎŀȊƻƭłǎłǊŀ 

Csak rł ƪŜƭƭ ƴŞȊƴƛ ŀȊ Ŝƭǃōōƛ łōǊŀ aс-ƻǘ Ƴǳǘŀǘƽ ǊŞǎȊŞǊŜΣ ƳŜƭȅ ǳǘłƴ ƘƛƘŜǘǃǾŞ ǾłƭƛƪΥ 
α   az M6-ƻǎ ǾƛǎȊƻƴǘ ǎȊłƳƝǘłǎŀƛƴƪ ǎȊŜǊƛƴǘ ŞǾƛ рл ƳƛƭƭƛłǊŘƻǎ ǾŜǎȊǘŜǎŞƎŜǘ ǘŜǊƳŜƭ ς 
ǾłƭǘƻȊŀǘƭŀƴ ŦƻǊƎŀƭƻƳ ŜǎŜǘŞƴ ƳŞƎ ǘƻǾłōōƛ нн ŞǾƛƎΦέ 
aŜƴƴȅƛ ƛǎ ннϝрлΚ 9Ȋ ƪŜǊŜƪŜƴ ммлл ƳƛƭƭƛłǊŘ CǘΗ 
αbŜƳ ƳŜƎƭŜǇǃ ƳƽŘƻƴ az M6-ƻǎ ŀǳǘƽǇłƭȅŀ ƳŞǊƭŜƎŜ ƪŀǘŀǎȊǘǊƻŦłƭƛǎΦ włŀŘłǎǳƭ ƛǘǘ 
ƴŜƳŎǎŀƪ ŀ ƳŜƎŞǇƝǘŞǎ ƪǀƭǘǎŞƎŜƛǘ ƪŜƭƭŜǘǘ ƳŜƎŦƛȊŜǘƴƛΣ ƘŀƴŜƳ ŜƎȅ ол ŞǾŜǎ ŦŜƴƴǘŀǊǘłǎƛ 
Şǎ ǸȊŜƳŜƭǘŜǘŞǎƛ ǎȊŜǊȊǃŘŞǎ ƪŜǊŜǘŞōŜƴ ŞǾƛ сл ƳƛƭƭƛłǊŘƻǘ ŦƛȊŜǘ ŀȊ łƭƭŀƳ ŀ нлмл-es 
łǘŀŘłǎ ǳǘłƴ ол ŞǾƛƎΦ Iŀ ŜȊǘ ƛǎ ŦƛƎȅŜƭŜƳōŜ ǾŜǎǎȊǸƪΣ ŀƪƪƻǊ ƴŜƳ ŞǊŘŜƳŜǎ ŀ ƳŜƎǘŞǊǸƭŞǎ 
ǎȊƽǘ ƘŀǎȊƴłƭƴƛΦέ 
¨Ƨŀōō ƘŀǘŀƭƳŀǎ łƭƭŀƳƛ ǾŜǎȊǘŜǎŞƎ ŀ ǘŞǾŜǎ ŘǀƴǘŞǎ ƳƛŀǘǘΗ 
5Ŝ Ƴŀ ƛǎ ŞǇǸƭ ŀȊ aс-2, az M44! 
α;ǇǸƭƴŜƪ ǾƛǎȊƻƴǘ ƻƭȅŀƴ ǳǘŀƪΣ ŀƳƛƪ ōƻǊƝǘŞƪƻƭƘŀǘƽŀƴ ǎǵƭȅƻǎΣ ƳƛƭƭƛłǊŘƻǎ ǾŜǎȊǘŜǎŞƎŜƪŜǘ 
okoznak majd. Az M44-es gyorsŦƻǊƎŀƭƳƛ ǵǘ ǇŞƭŘłǳƭ YŜŎǎƪŜƳŞǘ Şǎ .ŞƪŞǎŎǎŀōŀ ƪǀȊǀǘǘ 
тфΣп ƪƛƭƻƳŞǘŜǊŜƴΣ ƘłǊƻƳ ǸǘŜƳōŜƴ ŞǇǸƭΣ ǀǎǎȊŜǎŜƴ мпрΣт ƳƛƭƭƛłǊŘ ŦƻǊƛƴǘŞǊǘΦ Ha lesznek 
ƳŀǘǊƛŎłǎ ōŜǾŞǘŜƭŜƪ ƛǎΣ ŀƪƪƻǊ ōŜŎǎƭŞǎǸƴƪ ǎȊŜǊƛƴǘ ŞǾƛ ƳƛƴǘŜƎȅ о ƳƛƭƭƛłǊŘ ŦƻǊƛƴǘ ƭŜƘŜǘ ŀȊ 
M44-Ŝǎ ƘŀǎȊƴłƭŀǘłŞǊǘ ōŜǎȊŜŘŜǘǘ ŘƝƧΣ ŀƳƛ ŀȊǘ ƧŜƭŜƴǘƛΣ ƘƻƎȅ рл ŞǾ ŀƭŀǘǘ Ƨǀƴ ōŜ ŀȊ ŞǇƝǘŞǎ 
łǊŀΦ 9ōōŜƴ ŀȊƻƴōŀƴ ƴƛƴŎǎŜƴŜƪ ōŜƴƴŜ ŀ ƪŀƳŀǘƻƪΣ ŀ ŦŜƴƴǘŀǊǘłǎ Şǎ ŀ ол ŞǾŜƴǘŜ 
ŜǎŜŘŞƪŜǎ ƴŀƎȅƳŞǊǘŞƪǼ łǘŞǇƝǘŞǎ ƪǀƭǘǎŞƎŜƛΣ ŀƳŜƭȅŜƪŜǘ Ƙŀ ƳƛƴŘ ŦƛƎȅŜƭŜƳōŜ ǾŜǎǎȊǸƪΣ 
ŀƪƪƻǊ ōƛȊǘƻǎŀƴ Ŏǎŀƪ ŀ ǾŜǎȊǘŜǎŞƎŜƪŜǘ ǘŜǊƳŜƭƛ ƳŀƧŘ ŀȊ łƭƭŀƳƴŀƪ ŀ ǎȊǘǊłŘŀΦέ 
włŀŘłǎǳƭ ŜȊ ŜƎȅ Dȅǳƭłƴłƭ ƪƻǇǇŀƴƽ ȊǎłƪǳǘŎŀΣ ǳƎȅŜ ŀǳǘƽǇłƭȅłōƽƭΗ Van itt pŞnz, csak 
rosszul hasznłlja a dǀntŞshozƽ, bakit baki kǀvet! 

 
d) IŀȊǳƎ ŀ ƳŜǎŜ ƛǎ ŀȊ ŀǳǘƽǇłƭȅŀ ǘŞǊǎŞƎŦŜƧƭŜǎȊǘǃ ƘŀǘłǎłǊƽƭ! Lehet, hogy van, de sokszor 

meg nincs! 
α!Ȋ ŀǳǘƽǇłƭȅłƪŀǘ ǎƻƪŀƴ ǳƎȅŀƴ ŀ ǘŞǊǎŞƎŦŜƧƭŜǎȊǘŞǎ ŜƭŜƴƎŜŘƘŜǘŜǘƭŜƴ ŜǎȊƪǀȊŜƛƴŜƪ 
ǘŜƪƛƴǘƛƪΣ ŘŜ ŀ ǘƻǾłōōǊŀ ƛǎ ƎŀȊŘŀǎłƎƛ ƎƻƴŘƻƪƪŀƭ ƪǸǎȊƪǀŘǃ tŞŎǎ ŜǎŜǘŜ ƳǳǘŀǘƧŀΣ ƘƻƎȅ ŜƎȅ 
ǎȊǘǊłŘŀ ǀƴƳŀƎłōŀƴ ǎŜƳƳƛǘ ƴŜƳ ƻƭŘ ƳŜƎΦ ;ǊŘŜƪŜǎ ƪŞǊŘŞǎΣ ƘƻƎȅ ƳƛƭȅŜƴ 
ŜǊŜŘƳŞƴȅŜƪŜǘ ƭŜƘŜǘŜǘǘ Ǿƻƭƴŀ ŜƭŞǊƴƛΣ Ƙŀ ŀȊ aс-ƻǎ ƘŜƭȅŜǘǘ ŀȊ ŀǊǊŀ ƪƛŦƛȊŜǘŜǘǘ ŞǾƛ сл 
ƳƛƭƭƛłǊŘ ŦƻǊƛƴǘƻǘ .ŀǊŀƴȅŀ Şǎ ¢ƻƭƴŀ ƳŜƎȅŞƪōŜƴ Ƴłǎ ŦŜƧƭŜǎȊǘŞǎŜƪǊŜ ƪǀƭǘƛƪΦέ 
https://g7.hu/kozelet/20180814/evi-54-milliardot-keres-az-allam-az-m1-es-autopalyan-
megis-majd-szetesik/ 
Megjegyzem az M5-ƴŜƪ {ȊŜƎŜŘŜƴ ƛǎ ƴǳƭƭŀ ŀ ƘŀǘłǎŀΣ ŀ ǾłǊƻǎ ŀȊ ŀǳǘƽǇłƭȅłōƽƭ ǎŜƳƳƛǘ 
sem ǇǊƻŦƛǘłƭǘΣ ōłǊ ƴŀƎȅ ƪǀƴƴȅŜōōǎŞƎΣ ƘƻƎȅ ŀ ƴŜƳȊŜǘƪǀȊƛ ǘǊŀƴȊƛǘ ƴŜƳ ƎłȊƻƭ łǘ ŀ 
ǾłǊƻǎƻƴΦ 

 
e) ! ƪǀǊƎȅǼǊǼǎ ŀǳǘƽǇłƭȅłǎ ƭƻƎƛƪŀ ƳŀƎłǾŀƭ Ǌłƴǘƻǘǘŀ ŀ ƎŀȊŘŀǎłƎǇƻƭƛǘƛƪłǘ ƛǎΦ ƳƛƴŘŜƴǸǘǘ Şǎ 
ƳƛƴŘŜƴ ƳŜƴƴȅƛǎŞƎōŜƴ ƪǀǊƎȅǼǊǼΥ 

https://g7.hu/kozelet/20180814/evi-54-milliardot-keres-az-allam-az-m1-es-autopalyan-megis-majd-szetesik/
https://g7.hu/kozelet/20180814/evi-54-milliardot-keres-az-allam-az-m1-es-autopalyan-megis-majd-szetesik/


- 5 - 
 

A kǀvetkezǃ rajzon jƽƭ ƭłǘǎȊƛƪ ŀ .ǳŘŀǇŜǎǘŜƴ ƭŞǾǃΣ ƪǀȊŞǇȊǀƭŘ ǎȊƝƴǼΣ ŀȊ ƻǊǎȊłƎ ƪǀȊŜǇŞǊŜ 
ŜƭƪŞǇȊŜƭǘ ƪŞƪ ǎȊƝƴǼ Şǎ ǾŞƎǸƭ ŀȊ ƻǊǎȊłƎƘŀǘłǊǘ ƪǀǾŜǘǃ ǾƛƭłƎƻǎȊǀƭŘ ƎȅǼǊǼΦ [łǘƘŀǘƽ ŀ 
ŦŜƧƭǃŘŞǎƛ ǊŞƎƛƽƪ ǀƴƪŞƴȅŜǎ ƭŜƘŀǘłǊƻƭłǎŀΣ ƳŜƭȅ ŀ ƪƻƴŎŜƴǘǊƛƪǳǎ ƪǀǊǀƪƘǀȊ Ǿŀƭƽ ƛƎŀȊƻŘłǎ 
ƪǀǾŜǘŜƭƳŞƴȅŜΦ 
Nagyon fontƻǎΣ ƘƻƎȅ ŀ YƻƳłǊƻƳ-{ȊŞƪŜǎŦŜƘŞǊǾłǊ-5ǳƴŀŦǀƭŘǾłǊ-YŜŎǎƪŜƳŞǘ ǵǘǾƻƴŀƭƴŀƪ 
ǎŜƳƳƛ ƪǀȊŜ bŜ ƭŜƎȅŜƴ ŀȊ Ŝƭǃōōƛ ƪŞƪ ƎȅǼǊǼƘǀȊΗ 
 

 
https://net.jogtar.hu/jogszabaly?docid=A14H0001.OGY&txtreferer=A1600007.NFM 

 
f) !Ȋ aм ƪŀǇŀŎƛǘłǎōǃǾƝǘŞǎŜΣ ǎłǾǎȊłƳłƴŀƪ ƛǊłƴȅƻƴƪŞƴǘƛ о ǎłǾǊŀ ƴǀǾŜƭŞǎŜ ŀȊ aм-13. 
ǎȊłƳǵ ǵǘ ƪŜǊŜǎȊǘŜȊǃŘŞǎŞǘǃƭ όYƻƳłǊƻƳύ .ǳŘŀǇŜǎǘƛƎ ƪŞǎǃōōǊŜ ƘŀƭŀǎȊǘƘŀǘƽΦ 

 
 

g) YŜŘǾŜȊǃōō ƭŜǘǘ Ǿƻƭƴŀ ŀȊ aу ǘƻǾłōōǾŜȊŜǘŞǎŞǊŜ ŀȊ aп ŦŜƭŞΣ Ƙŀ ŀ ŘǳƴŀǵƧǾłǊƻǎƛ ƘƝŘ ŀ 
ǾłǊƻǎǘƽƭ ŞǎȊŀƪǊŀ ŞǇǸƭǘ Ǿƻƭƴŀ ƳŜƎ. {ȊŞƪŜǎŦŜƘŞǊǾłǊǘƽƭ ŘŞƭǊŜΣ 5ǳƴŀǵƧǾłǊƻǎǘƽƭ ŞǎȊŀƪǊŀΣ 
ƪǀȊǘŜǎ ǾƻƴŀƭƻƴΣ ǘłǾƻƭ ŀ .ŀƭŀǘƻƴǘƽƭΦ 9ƭƪŜǊǸƭƘŜǘǃ ƭŜǘǘ Ǿƻƭƴŀ ŀ ƴŀƎȅ ƘƻǊǇŀŘłǎ ŀ 
nyomvonalon. NƎȅ most ōŜƭŜŦǳǘ ŀ ȊǎłƪǳǘŎłǎ aпп-be, ŀ ǎŜƘƻǾł ǎŜƳ ǾŜȊŜǘǃ ȊǎłƪǳǘŎłōŀΣ 
az M4 helyett, ahovł valƽ lenne! 

 
https://www.agdkozpont.hu/m8-as-autopalya-hatasai-es-lehetosegei-a-balatoni-regio-
fejleszteseben/ 

 

https://net.jogtar.hu/jogszabaly?docid=A14H0001.OGY&txtreferer=A1600007.NFM
https://www.agdkozpont.hu/m8-as-autopalya-hatasai-es-lehetosegei-a-balatoni-regio-fejleszteseben/
https://www.agdkozpont.hu/m8-as-autopalya-hatasai-es-lehetosegei-a-balatoni-regio-fejleszteseben/
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h) Dirib-ŘŀǊŀō ǾƻƴŀƭŀŎǎƪłƪΣ ŦǃƘłƭƽȊŀǘƛ ŜƭŜƳŜƪōǃƭΣ ƳŜƭȅŜƪ ƴŜƳ ŦƻƭȅǘŀǘƽŘƴŀƪ ŜƎȅƳłǎōŀƴ, 
folyamatosan nem mennek egymłsba, nem folytatłsai egymłsnak: 
!Ȋ ŀƭłbbi rajz 2017-ŜǎΦ 9ƪƪƻǊ ƳŞƎ ŀȊ !ƭŦǀƭŘǊŜ ŀȊ ŀƭłōōƛ ŜƭƪŞǇȊŜƭŞǎ ƭŞǘŜȊŜǘǘΥ 

¶ ŀȊ aо Şǎ ŀȊ aп ŀǳǘƽǇłƭȅłƪ ƪǀȊǀǘǘ ƳłǊ ŜƭƪŞǎȊǸƭǘ ǎŀƧƴƻǎ ŀȊ aорΣ Şǎ ƳŞƎ ƪŞǇōŜƴ Ǿƻƭǘ 
ŀȊ aу ǎłǊƎŀ ǎȊƝƴǼ ŘŀǊŀōƧŀΦ 

¶ !Ȋ aп Şǎ ŀȊ aп3 ƪǀȊǀǘǘƛ ǎłǾōŀƴ Ǿƻƭǘ ŜƎȅ ȊǀƭŘ Ǿƻƴŀƭ ǵƴΦ ƪƛŜƳŜƭǘ ŦǃǵǘΣ ƳŜƭȅ ƴŜƳǊŞƎ 
ƳŞƎ ƎȅƻǊǎŦƻǊƎŀƭƳƛ ƘłƭƽȊŀǘ ŜƭŜƳ ǾƻƭǘΣ Şǎ ŀȊ aптΦ 
! ȊǀƭŘ ǾƻƴŀƭǊŀ ƴŞȊǾŜ ǊǀƎǘǀƴ ƭłǘƘŀǘƽ ŀ ōŀƧΥ ŀ ȊǀƭŘ Ǿƻƴŀƭ ƴŜƳ ŦƻƭȅǘŀǘƽŘƘŀǘ ŀ felette 
lŞvǃ ǎłǊƎŀ aу-ban, mert az az M4-ƴŞƭ ŜƭǘǀǊƛƪΣ ǎȊŞǘǎȊŀƪŀŘΦ 
[łǘƘŀǘƽΥ ŀ ȊǀƭŘ-ǎłǊƎŀ Ǿƻƴŀƭ ŜƭƪŞǇȊŜƭǘΣ ƪŞǎǃōō ŞǇƝǘŜƴŘǃ ǾƻƴŀƭΦ aŜƭƭŜǘǘŜ ǇŜŘƛƎ 
ƳŜƎŞǇǸƭǘ ŀȊ aорΦ 9ȊŜƪ ŞǇƝǘŞǎƛ ƪǀƭǘǎŞƎŞōǃƭ ōǃǾŜƴ ƳŜƎŞǇǸƭƘŜǘƴŜ a kettǃzgetŞsek 
helyett az egyetlen normłlis vonal. Arrƽl pedig nem is Ɲrva, hogy az M47 nyomvonal 
egy alfǀldi sƝksłgon az autƽpłlya tengely parƽdiłja! 
 

   
CƻǊǊłǎΥ aŀƎȅŀǊ ¨ǘ- Şǎ ±ŀǎǵǘǸƎȅƛ ¢łǊǎŀǎłƎ ς aŀƎȅŀǊ aŞǊƴǀƪƛ YŀƳŀǊŀ: 2+1 ς мҌн ǎłǾƻǎ 
ǇǊƻōƭŞƳŀƪǀǊ ŀ ƘŀȊŀƛ ƎȅƻǊǎŦƻǊƎŀƭƳƛ ǳǘŀƪƻƴ Şǎ ŀǳǘƽǇłƭȅłƪƻƴ 
https://cyberpress.hu/autouton-a-balaton-fele-es-tovabb-erre-meg-sokat-alszunk/ 

 
i) !Ȋ !ƭŦǀƭŘ ŀǎȊłƭȅΣ Şǎ ǎƻƘŀ ƴŜƳ Ǿƻƭǘ ƳŜƭŜƎǎŞƎǼΣ ǘŀǊǘƽǎǎłƎǵ ŦƻǊǊƽǎłƎ ǎǵƧǘƻǘǘŀ ǘŜǊǸƭŜǘΦ 

 

https://cyberpress.hu/autouton-a-balaton-fele-es-tovabb-erre-meg-sokat-alszunk/

